



ក្រុមអាជ្ញាធរនៅដ្ឋាន  
Lowell

# សេចក្តីជូនដំណឹងអំពីកូរ៉ូណាវិរុស (COVID-19)

ក្រុមអាជ្ញាធរនៅដ្ឋាន LOWELL បន្តត្រួតពិនិត្យការឆ្លងរាលដាល កូរ៉ូណាវិរុស ឆ្នាំ 2019 (COVID-19) ។ យើងកំពុងអនុវត្តសកម្មភាពបង្ការខាងក្រោម ដើម្បីជួយកាត់បន្ថយការឆ្លងរាលដាល នៃមេរោគនេះនៅក្នុងការវិវត្តរបស់យើងនិងស្នើសុំជំនួយរបស់អ្នក។

- **អនុវត្តការសំអាត:** ក្រុមថ្នាក់ គ្រប់គ្រងទ្រព្យសម្បត្តិរបស់យើងបានបង្កើនការសម្អាត មេរោគ ក្នុងតំបន់ ដែលមានការប៉ះច្រើន រួមមានប្រដាប់បិទបើកទ្វារ ម៉ាស៊ីនលក់ ទំនិញ បង្កាន់ដៃដែក និងចម្រើងដែក ជញ្ជីរយន្ត និងបន្ទប់ទឹក។ ការប្រតិបត្តិដូចគ្នា នេះនៃការលាងសំអាតជាមួយថ្នាំសំលាប់មេរោគត្រូវបានធ្វើឡើងនៅក្នុងផ្ទះនិង យានយន្តរបស់យើង សម្រាប់តំបន់ដែលមានការប៉ះពាល់ច្រើនទាំងអស់រួមទាំងដៃកាន់ បើកបិទ ដៃទ្វារ រាន និងទូរស័ព្ទ។
- **ដាក់កម្រិតចំពោះការជួបជុំគ្នា:** សូមជួយយើងដោយជៀសចេញពីការជួបជុំគ្នានៅក្នុងទីលំហរច្រកចូល។ ទីកន្លែង ទាំងនេះនឹងត្រូវយកមកប្រើប្រាស់ក្នុងអំឡុងពេលយ៉ាងខ្លី ដូចជា ការរង់ចាំជំនិះ ឬ ការទទួលសេវាបន្ទប់ទទួលភ្ញៀវនិងផ្លូវចូលមិនគួរត្រូវបានប្រើសម្រាប់ការលេង កម្សាន្ត ការសួរសុខទុក្ខ ឬសកម្មភាពសង្គមទេ។ យើងចង់រក្សាតំបន់ទាំងនេះឱ្យស្អាត និងនៅទំនេរ ដើម្បីកាត់បន្ថយលទ្ធភាពនៃការចម្លងមេរោគដល់អ្នកតាំងលំនៅដ្ឋាន និងភ្ញៀវរបស់យើង។ អ្នកតាំងលំនៅដ្ឋានត្រូវតែជួបជុំគ្នាក្នុងបន្ទប់ ឬមាត្រដ្ឋាន សហគមន៍ដែលបានរៀបចំសម្រាប់គោលបំណងនោះ។
- **កម្រិតនូវការទាក់ទងជាមួយអ្នកដទៃ:** យើងសូមទទួលស្គាល់អ្នកតាំងលំនៅដ្ឋាន ដែលអាចមានជម្ងឺឱកាត់បន្ថយ ឬជៀសវាងពីការទាក់ទងជាមួយអ្នកតាំងលំនៅដ្ឋាន ដទៃទៀត បុគ្គលិក LHA និងសមាជិកនៃសហគមន៍របស់យើង។ សូមប្រាប់សមាជិក បុគ្គលិក LHA អំពីសមាជិកគ្រួសារណាម្នាក់ដែលឈឺ មុននឹងចូលក្នុងមាត្រដ្ឋានរបស់ អ្នក។ អ្នកតាំងលំនៅដ្ឋានត្រូវបានលើកទឹកចិត្តឱ្យទូរស័ព្ទឬផ្ញើអ៊ីមែលទៅការិយាល័យ គ្រប់គ្រងទ្រព្យសម្បត្តិរបស់អ្នកជំនួសឱ្យការមកជួបផ្ទាល់។ ប្រសិនបើអ្នកឈឺ សូមទូរស័ព្ទ ទៅដាក់ការណាត់ជួបម្តងទៀត ជាមួយបុគ្គលិក LHA ហើយប្រាស្រ័យទាក់ទងអ្នកផ្តល់ សេវាវេជ្ជសាស្ត្រមួយរំពេច។
- **ធ្វើបច្ចុប្បន្នភាពព័ត៌មានទាក់ទង:** សូមប្រាកដថាការិយាល័យគ្រប់គ្រងទ្រព្យសម្បត្តិ របស់យើងមានលេខទូរស័ព្ទនិងអាសយដ្ឋានអ៊ីមែលបច្ចុប្បន្ន និងមានសុពលភាព។ យើងកំពុងត្រួតពិនិត្យស្ថានភាព ហើយចង់បញ្ជាក់ថាយើងមានព័ត៌មានត្រឹមត្រូវ ដើម្បី ផ្តល់សារដំណឹងនាអនាគត។

យើងមានអំណរគុណចំពោះការចូលសហការណ៍របស់អ្នក ចំពោះការជួយយើងឱ្យរក្សារបរិស្ថាន ឱ្យមានសុខភាពល្អ និងសុវត្ថិភាព។ ព្រឹត្តិប័ត្រព័ត៌មាននឹងត្រូវបានផ្សព្វផ្សាយនៅតាមអាគារ ដែលមានតំរូវទាក់ទងនឹងអនាម័យ ភាពស្អាតស្អំ និងមធ្យោបាយផ្សេងទៀតដើម្បីចៀសវាង ការឆ្លងជំងឺ។ សូមទៅទស្សនាគេហទំព័រ [CDC](https://www.cdc.gov/coronavirus/covid19) សម្រាប់ព័ត៌មានទាន់សម័យនៅ

[www.cdc.gov/coronavirus/covid19](https://www.cdc.gov/coronavirus/covid19)

*គ្រឹះសម្រាប់ស្ថេរភាពនិងឱកាស*